



天主教香港教區禮儀委員會

HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite:<http://catholic-dlc.org.hk>
香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email:hkcdlc@catholic-dlc.org.hk

請代通傳給堂區或團體中各司鐸及執事。謝謝！

致：堂區主任司鐸及修會／使徒生活團／監督團的會院上司

敬愛的神父／修士／修女：

教區合一委員會建議數則信友禱文如下，歡迎在1月18至25日「基督徒合一祈禱周」內平日及主日彌撒，自由選用。

1. 請為基督徒的合一祈禱。願所有基督宗派的信徒放下長期以來分裂的包袱，以仁愛和寬恕的態度，彼此相待，並欣賞各個教會團體傳統上的優點，互相學習，在世人前共同為福音作證。為此，我們同聲祈禱。
2. 請為所有基督徒祈禱。願他們以基督的心懷去接納不同族裔文化的人士，好使世人因見到基督徒的善表而相信天主是愛。為此，我們同聲祈禱。
3. 請為弱勢社群祈禱。懇求主感召全體基督徒，使他們關懷社會上的邊緣人士，幫助他們融入社會，重新享到應有的人性尊嚴。為此，我們同聲祈禱。

主佑平安！



教區禮儀委員會辦事處
2019年1月14日

Kindly circulate to all priests and deacons. Thank you very much.

14 January 2019

To: Parish Priests and House Superiors of Religious Institutes / Societies of Apostolic Life / Personal Prelature

Dear Reverend Father / Brother / Sister,

The Diocesan Ecumenical Commission suggests for your perusal the following general intercessions for the weekday and Sunday Masses during the Week of Prayer for Christian Unity, between 18 and 25 January:

1. Let us pray for Christian Unity. May Christians of all Confessions free themselves from the burden of their long-standing division; may they be charitable and forgivable to one another, appreciate what is good in the tradition of each Church Community, learn from one another and bear common witness to the Gospel.. For this we pray to the Lord.
2. Let us pray for all Christians. May they imitate Jesus in accepting peoples of different races and cultures. May their good example lead others to believe that God is Love. For this we pray to the Lord.
3. Let us pray for those who are socially marginalized. May God inspire all Christians to care for the poor and the needy, and to strive to help them to improve their living conditions, integrate themselves into society and regain their human dignity. For this we pray to the Lord.

God bless.

Office, Diocesan Liturgy Commission